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Licht 
 

anneer de Nieuwsbrief bij u 
wordt bezorgd of via de 

mail aan u verzonden is Kerst 
alweer voorbij en leven wij al in 
het jaar 2020. Voor velen zijn de 
kerstdagen druk en misschien wel 
stressvol. Wellicht een huis vol 
visite of zelf op bezoek gaan, er 
voor zorgen dat alles tot in de 
puntjes is geregeld.  
Maar er zijn ook mensen die deze 
dagen in eenzaamheid doorbrengen. 
Kerst wordt toch wel gezien als een 
familiefeest, gezellig bij elkaar en 
vaak ook uitgebreid met elkaar eten. 
Het is voor mij onvoorstelbaar hoe de 
voorbereidingen van kerst tot gevolg 
hebben dat in een stad als Purmerend 
verkeersregelaars bij Albert Heijn het 
verkeer in goede 
banen moest lei-
den, zowel op de 
Burgemeester 
Kooimanweg als op 
het parkeerterrein. 
Wellicht ook om te 
voorkomen dat er 
onenigheid tussen 
automobilisten 
ontstaat om een 
parkeerplek.  
 

e vraagt je 
weleens af, 

wat Kerst voor veel mensen nog be-
tekent. Is het alleen nog maar eten 
en drinken of is er toch nog enige 
reflexie en een weten wat kerst ei-
genlijk inhoud. Als aanhef van dit 
voorwoord heb ik gekozen voor 
LICHT. Licht in de duisternis, zoals 
het ook in het kerstverhaal wordt 
gesteld. Maar niet alleen kerst is het 
feest van licht. Onze joodse broeders 
en zusters vieren dit jaar van 23 t/m 
30 december het Chanoeka feest. 
Ook een feest van licht. Bij dit feest 

wordt de herinwijding in 164 v. Chr 
van de Tempel van Jeruzalem her-
dacht. Het gaat te ver, om in dit 
voorwoord de achtergrond van het 
Chanoeka feest te beschrijven, maar 
op internet is dit wel te vinden. Maar 
waar het omgaat, is dat wij allen naar 
iets positiefs uitzien. Geen duisternis 
of somberheid, maar vertrouwen in 
de toekomst hebben. Het is wellicht 
daarom, dat kerst in onze westerse 
wereld zoveel mensen aanspreekt 
kerkelijk of niet kerkelijk. Het zoeken 
in en naar samenzijn, ontdekken wat 
ons met elkaar verbindt. 
 

ij staan voor een nieuw jaar, 
met de vraag wat dit jaar ons 

weer zal gaan brengen. In sommige 
opzichten is men afhankelijk van vele 
ontwikkelingen, nationaal en interna-
tionaal. Hoe ontwikkelt de economie 
zich, wat voor gevolgen hebben de  

klimaatontwikke-
lingen voor ons 
privé, maar ook 
voor de gehele 
maatschappij? 

Vragen waar wij 
niet direct een 

antwoord op 
hebben, maar 

wel de mogelijk-
heid om met 

meer zorgvul-
digheid met het 

klimaat om te 
gaan. Zelf ben ik bepaalt geen mili-
euactivist, maar ik begrijp wel dat 
wij met meer zorgvuldigheid en be-
grip met de natuur om moeten gaan. 
Dat is ook een politieke verantwoor-
delijkheid, zowel wereldwijd als ge-
meentelijk.  
 

Tot slot wens ik u allen een voor-
spoedig, gezond en gezegend 
2020 toe. 
 

Jan Schuuring, voorzitter 
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Kerstmis 2019 
Reactie uit onze fractie 

 

erstmis het feest van de 
Zonnewende. Christenen 

vieren de geboorte van de 
Heer. Het is ook een feest 
van samenkomen van familie 
en vrienden.  
Voor de fractie van het CDA 
was dat ook dit jaar een mo-
ment om aandacht te vragen 
voor mensen die de kerstdagen 
onvrijwillig in eenzaamheid 
moeten doorbrengen. We deden 
dat o.a. door een kerstattentie 
met boodschap uit te delen op 
de treinstations en in het cen-
trum van de stad. Door mensen 
aan te spreken, fijne feesten-
dagen en een voorspoedig 
nieuwjaar te wensen.  
 

 
 

… en een gelukkig nieuwjaar 
Vlnr: Michel Segers, Fred Koot,  

Annemiek Nuijens, Eveline Tijmstra 
en Pascal Verkroost 

 

aarnaast ondersteunden 
we de acties van het 

brandweerkorps voor de voed-
selbank. En de kerstkaartenac-
tie van het Ouderenfonds. Zo 
maakten we van de kerstperio-
de geen ‘Wij en Zij’, maar een 
‘Zij aan Zij’ feest. 
 

Annemiek Nuijens, raadslid  
 
Programma begroting 

 

ijdens de gemeenteraads-
vergadering van 6 en 7 

november 2019 is de program-
mabegroting 2020 – 2023 be-
sproken. Zoals gebruikelijk 
werd begonnen met de Alge-
mene Beschouwingen. Daarbij 
krijgt elke politieke partij de 
gelegenheid in maximaal 5 
minuten zijn toekomstvisie 
voor het voetlicht te brengen. 
Hieronder vindt u de bijdrage 
van Pascal Verkroost, fractie-
voorzitter van het CDA in de 
gemeenteraad van Purmerend.  
 

De redactie 
 

Algemene Beschouwin-
gen CDA, 6-11-2019 

 

este kijkers thuis, aan-
wezigen op de publieke 

tribune, collegeleden en na-
tuurlijk collega raadsleden. 
Afgelopen zaterdag was ik 
samen met mijn zoontje een 
geweldige stad van Lego aan 
het bouwen. Midden in de 
woonkamer, heel handig ik 
weet het! Dat vond mijn 
vrouw ook. Maar het was 
een geweldige stad met een 
dierentuin, een treinbaan, 
zelfs heuse dinosaurussen 
en natuurlijk een brand-
weergarage.  
Aan het begin van de avond, 
terwijl de stad nog volop in 
aanbouw was, kwam toch het 
moment om te gaan eten. Na 
wat onderhandelen tussen zoon 
en moeder mocht de Legostad 
blijven staan tot de volgende 
dag zodat we dan samen verder 
konden bouwen. 
 

Afijn, uiteindelijk de kleine naar 
bed en deze papa aan de slag 
met z’n algemene beschouwin-
gen voor vandaag. Terwijl ik 
een beetje door de woonkamer 
liep te ijsberen, stond ik ineens, 
u raad het al, met mijn blote 
voeten op zo’n klein geniepig 
Legoblokje.  
 

Ik hoef, denk ik, aan niemand 
met kinderen of kleinkinderen 
uit te leggen dat dat allesbehal-
ve een prettig gevoel is. Ik druk 
mij nu nog netjes uit. Terwijl ik 
een beetje mopperend weer 
achter mijn laptop ging zitten, 
legde ik ineens de link met 
Purmerend.  
 

ant net als de Legostad 
van mijn zoontje is ook 

Purmerend een stad die volop 
in beweging is. Het afgelopen 
jaar hebben we hele grote 
stappen gezet. Zijn we aan de 
slag gegaan met parkeren, het 
verkeer en wordt er weer volop 
gebouwd en ontwikkeld in Pur-
merend.  
 

Met als resultaat prachtige 
bouwplannen voor bijvoorbeeld 
de Vijfhoek, het Slotplein en 
natuurlijk het nieuwe ontwerp 
voor de PostNL locatie zonder 
hoogbouw. Stuk voor stuk 

plannen waarmee we onze stad 
en zeker ook onze historische 
binnenstad versterken en leef-
baar houden.  
 

Net als het Legoblokje onder 
mijn voet, brengen ook de 
werkzaamheden in Purmerend 
soms ongemak en overlast met 
zich mee. Dan moeten we een 
stapje terug doen om vervol-
gens weer twee stappen vooruit 
te gaan. 
 

Zoals mijn oma altijd zei: “zon-
der wrijving, geen glans!”. Het 
CDA is ervan overtuigd dat we 
op de goede weg zijn. Dat we 
zodra de bouwwerkzaamheden 
zijn afgerond en het stof is 
neergedwarreld in Purmerend – 
net als in de Legostad van mijn 
zoontje – een nog mooiere stad 
hebben met voldoende wonin-
gen, genoeg parkeerplaatsen en 
een openbare ruimte die 
schoon, heel en veilig is, maar 
bovenal ruimte geeft om elkaar 
te ontmoeten. 
 

ant voor het CDA is een 
stad veel meer dan een 

stapel stenen. In het Purme-
rend dat het CDA wil doorgeven 
is de samenleving ook écht een 
SAMENleving. Laten we eerlijk 
zijn, zonder het te willen, leven 
we steeds meer langs elkaar 
heen. Kennen we vaak onze 
buren niet en leven we gejaagd 
in onze eigen bubbel. Als we 
niet uitkijken, fragmenteert 
onze samenleving verder, langs 
culturele verschillen of langs 
het opleidingsniveau, in alle-
maal solitaire groepen, met 
ieder z'n eigen ‘ons-soort-
mensen’.  
 

 
 

Het overbruggen van die kloven 
is één van de belangrijkste op-
drachten, zeker voor ons als 
CDA, als partij van de samenle-
ving. Niet voor niets is het ap-
pèl van het CDA meedoen, om-
zien naar elkaar en de wereld 
een beetje mooier achterlaten. 
Een appèl dat actueel en tegelij-
kertijd tijdloos is en waar ik vol-
ledig in geloof. Een appèl dat de 
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vraag centraal stelt welk land, of 
in ons geval beter gezegd, welke 
stad wil jij doorgeven?  
 

 
 

Pascal Verkroost, foto RTV Purmerend 
 

Dat is een vraag die ik maar 
ook het CDA zichzelf regelmatig 
stelt. Een vraag die ons be-
scheiden maakt en die tegelijk 
oproept tot actie.  
 

Bescheiden omdat het onder-
streept dat we ons stad slechts 
in bruikleen hebben van onze 
kinderen en kleinkinderen, en 
dat vind ik een mooie manier 
van kijken. En tegelijkertijd ook 
roept ‘aan de slag’, want mor-
gen begint al vandaag. 
 

us net als kleine verschillen-
de legoblokjes samen een 

mooi groot geheel kunnen vor-
men mits je ze maar durft te 
combineren en elkaar laat ver-
sterken, geloof ik ook dat een 
samenleving pas echt een sa-
menleving is als iedereen zijn of 
haar steentje naar vermogen 
bijdraagt.  
 

Daarom wil ik afsluiten met een 
wens – of eigenlijk is het een 
zegenbede – van de Heilige, 
Franciscus van Assisi:  
“Mogen we gezegend zijn met 
genoeg dwaasheid om te gelo-
ven dat we een verschil kunnen 
maken in de wereld, zodat wij 
kunnen doen waarvan anderen 
zeggen dat het niet gedaan kan 
worden.” 
 

Pascal Verkroost, 
fractievoorzitter CDA 

 
Basisschool Het Baken 
eerste basisschool dat 
schoonmaakconvenant 
afsluit in Purmerend 
 

onderdag 26 september 
ondertekende ik als 

wethouder samen met Leo-

nard van Koningsbruggen, 
directeur van basisschool 
Het Baken, een schoon-
maakconvenant. In het con-
venant staan afspraken over 
het verwijderen van zwerf-
afval door de school.  
 

Het initiatief voor dit convenant 
is gekomen van een buurtbe-
woner die zich hard maakte 
voor het realiseren van een 
schone schoolomgeving. Omdat 
dit initiatief past in het gedach-
tengoed van de school over 
zorgvuldig omgaan met de aar-
de, is dit direct ondersteund 
door de directie. Ook de ge-
meente zet zich hiervoor in.  
 

asisschool Het Baken is 
hiermee de eerste basis-

school dat een convenant afsluit 
over het tegengaan van zwerf-
afval. Bijna alle middelbare 
scholen in Purmerend hebben al 
een convenant afgesloten. Fan-
tastisch dat nu ook de eerste 
basisschool een convenant af-
sluit voor het schoonhouden 
van de omgeving, samen met 
de kinderen. Hopelijk inspireert 
het andere basisscholen om dit 
ook te doen. Want alleen samen 
kunnen we zorgen voor een 
schone en leefbare stad. 
 

Afspraken convenant  
et convenant gaat over het 
dagelijks verwijderen van 

zwerfafval en het legen en 
schoonhouden van drie prullen-
bakken. Door het aangaan van 
het convenant wordt de school 
ook op de hoogte gehouden van 
alle ontwikkelingen op het gebied 
van zwerfvuil in Purmerend. Als 
‘tegenprestatie’ levert de ge-
meente een jaarlijks lespakket 
voor de school en gastlesuren 
over zwerfafval en faciliteert de 
gemeente grijpers en zakken. 
 

 
 

Eveline Tijmstra en  
Leonard van Koningsbruggen 

De convenanten die al zijn af-
gesloten hebben een merkbaar 
schonere omgeving opgeleverd. 
Daarnaast zorgt dit convenant 
ervoor dat het tegengaan van 
zwerfafval blijvend een onder-
werp van gesprek is.  
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 
‘Je bent pas dood als 
je naam niet meer ge-
noemd wordt’ 
 

n Purmerend zijn Stol-
persteine geplaatst ter 

nagedachtenis aan de fami-
lie Zwart. Aan de Thor-
beckekade 12 in Purmerend 
woonden de Joodse familie 
Zwart. Vader Isaak Jacob 
Zwart, zijn echtgenote Jea-
nette Zwart-Engelsman, hun 
(stief)zoon Juda Zwart, en 
hun zwager en oom Abra-
ham Haïm Cortissos. In 
1942 moesten zij gedwon-
gen verhuizen. Later zijn zij 
in Auschwitz en Sobibor 
vermoord.  
 

 
 

a de plaatsing van de eer-
ste Stolperstein voor de 

Rusthoeve in Purmerend in 
2015 zijn Klaas Kwadijk en 
Yvette van Aurich gaan onder-
zoeken of er meer inwoners van 
Purmerend hetzelfde lot hadden 
ondergaan. Zij kwamen uit bij 
de vier gezinsleden die woon-
den op Thorbeckekade 12.  
 

Na het plaatsen van de Stol-
persteine werd het Joodse ge-
bed, het Kaddisj, uitgesproken. 
Ook werd het belang van de 
stenen benadrukt. Je bent pas 
dood als je naam niet meer 
genoemd wordt. Nu de namen 
van de familieleden op de ste-
nen staan, zullen we hen zeker 
nooit meer vergeten. Een aantal 
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leerlingen van het voorgezet 
onderwijs droegen bij aan de 
plechtigheid. Zij vertelde de 
geschiedenis en het verhaal van 
het gezin en wat zij in die tijd 
allemaal voor Purmerend ge-
daan hebben.  
 

 
 

aarna nam Rudie Cortissos 
het woord, het enige fami-

lielid dat ze nog hebben kunnen 
traceren. Rudie is niet zijn ech-
te naam. Hij werd geboren als 
Salomon. Zijn schuilnaam tij-
dens de oorlog was Rudie, een 
minder Joodse naam. In de 
oorlog is hij 63 familieleden 
verloren. Rudie Cortissos zet 
zich in om het verhaal van de 
Jodenvervolging levend te hou-
den door gastlessen te geven 
op school. Zijn verhaal is aan-
grijpend. Nog iedere dag draagt 
hij de oorlog mee. Hij om-
schrijft dat pakkend met de 
woorden: “voor mij is het iede-
re dag Anne Frank.”  
 

et was bijzonder om dit 
moment mee te mogen 

maken. Een moment dat je 
even uit de hectiek en de waan 
van de dag haalt. Een moment 
dat bij je binnenkomt. Een mo-
ment dat je aanzet tot denken. 
Dit nooit meer.  
 

Eveline Tijmstra 
 
De Kaddisj in het Ne-

derlands vertaald 
 

Moge zijn grote naam verheven 
en geheiligd worden 

in de wereld die hij geschapen 
heeft naar zijn wil. 

Moge zijn koninkrijk erkend 
worden in uw leven en in uw dagen 
en in het leven van het gehele 

huis van Israël, 
weldra en spoedig. 

Zegt nu: Amen 
 

Moge zijn grote naam gezegend 
zijn nu en voor altijd. 

Gezegend, geprezen, gevierd, 
en hoog en hoger steeds verheven 
Verheerlijkt, gehuldigd en beju-

beld worde de naam van de 
Heilige, gezegend zij hij 

hoog boven iedere zegening, 
elk lied, lof en troost die op de 

wereld gezegd wordt. 
Zegt nu: Amen 

 

Moge er veel vrede uit de hemel 
komen en leven! 

Over ons en over heel Israël. 
Zegt nu: Amen 

 

Hij die vrede maakt in zijn hoge 
sferen, zal ook vrede maken 

voor ons en voor geheel Israël 
Zegt nu: Amen 

 
oelichting: Stolpersteine, 
ook bekend als struikelste-

nen, is een project van de Duitse 
kunstenaar Gunter Demnig. Het 
is een over geheel Europa ver-
spreid monument voor de 
slachtoffers van het nationaalso-
cialisme. Demnig brengt deze 
gedenktekens aan in het trottoir 
voor de vroegere woonhuizen 
van mensen die door de nazi's 
verdreven, gedeporteerd, ver-
moord of tot zelfmoord gedre-
ven zijn. 
 

 
 

Gunter Demnig 
 

De stenen zijn van beton. Op de 
kop van 10 x 10 cm zit een 
messingplaatje, waarin de 
naam, geboortedatum, deporta-
tiedatum en plaats van overlij-
den zijn gestanst. 
 

Toegevoegd door de redactie 
 

Bewoners apparte-
mentencomplex Mira 

 
e wijk Wheermolen kent 
vele bewonersgroepen. 

Dit zijn groepen bewoners 
die zich actief inzetten voor 
de onderlinge verbonden-
heid en de leefbaarheid in 
de wijk. Als wijkwethouder 
van Wheermolen ga ik langs 
bij deze bewonersgroepen. 
Dit keer maak ik kennis met 
de VVE van het appartemen-
tencomplex Mira. 

Voor de hogere flats langs het 
spoor staan een aantal kleinere 
gebouwen met koopapparte-
menten. Ieder gebouw heeft 
zijn eigen vereniging van eige-
naren. Het gebouw Mira bestaat 
uit 13 appartementen. Samen 
vormen zij een kleine gemeen-
schap. Buren kennen elkaar en 
leven op een fijne manier sa-
men. De kleinschaligheid van 
de VVE heeft een verbindende 
factor. De VVE heeft in het ge-
bouw gezorgd voor de aanwe-
zigheid van een AED, brand-
blusser en mooie planten en 
versiering in de hal. De buren-
dag was dit jaar heel gezellig. 
Een BBQ voor alle bewoners 
met oudhollandse spelletjes. 
 

n het gesprek dat we hebben 
gaat het vooral over de bui-

tenruimte. De wijk wordt mooi.  
Iedere dag zie je het verande-
ren en opknappen. Huizen wor-
den afgebouwd, plantsoenen 
worden aangelegd. Toch heeft 
het wonen in een wijk die in 
ontwikkeling is soms ook nade-
len. Het afmaken van de infra-
structuur zoals de wegen, par-
keerplaatsen, definitief inrichten 
van het groen en het plaatsen 
van ondergrondse containers 
wordt vaak pas gedaan op het 
moment dat alles klaar is om 
definitief in te richten. Hierdoor 
is het soms nog niet helemaal 
duidelijk hoe een pad gaat lopen 
of duurt het vrij lang totdat con-
tainers worden geplaatst. Bewo-
ners vragen aandacht voor de 
hondenpoep in het gras. Om hier 
iets tegen te doen hebben zij zelf 
nette bordjes geplaatst met een 
verwijzing naar de dichtstbijzijn-
de uitlaatstrook waar je de poep 
mag laten liggen.  
 

 
 

Eveline samen met vertegenwoordi-
gers van de bewonersgroep 

 

Op het grasveld voor het ge-
bouw moeten hondenbezitters 
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dit opruimen. Een vuilnisbak 
plaatsen waar mensen de hon-
denpoep in kunnen gooien zou 
helpen.  
Daarnaast zouden de bewoners 
graag zien dat er een pad van-
uit de box rechtstreekst naar de 
straat gaat. Dat maakt het 
makkelijk om met je fiets naar 
de weg te komen.  
 

Wat een aardige mensen en wat 
een leuke VVE heeft het appar-
tementencomplex Mira.  
 

Eveline Tijmstra 
 

Eveline in opleiding 
tot hovenier 

 

 
 

Een middag meewerken met de 
bomenploeg. In december wordt 
er gefocust op de ABC-bomen: 
de Acer (Esdoorn) Betula (Berk) 
en Caprinus (Haagbeuk). Deze 
bomen zijn gevoelig voor 'bloe-
den' als je ze later snoeit. Waar-
van acte 
 

De waarde van de 
lokale omroep 

 

p 1 november vond de 
opening plaats van de 

volledig vernieuwde, ver-
bouwde en gemoderniseerde 
multifunctionele studio van 
RTV Purmerend. Dankzij de 
inzet van vele vrijwilligers is 
het gelukt om een moderne 
radiostudio, tv-studio en 
regiekamer te realiseren. 
Tijdens deze opening sprak 
ik over het belang van de 
lokale omroep RTV Purme-
rend in de gemeente. Hierbij 
ging ik in op het belang voor 
de democratie, de samenle-
ving én de ontwikkeling van 
talent.  
 

Belang voor de democratie 
en kritische lokale pers 
draagt bij aan het goed 

functioneren van de lokale de-
mocratie. En in Purmerend zijn 

we gezegend met politiek ver-
slaggever Piet van Dijk. Hij kan 
als geen ander kritische vragen 
stellen, maar vooral de verta-
ling maken naar wat betekent 
dit nu voor de inwoners van de 
stad. Daarmee brengt RTV 
Purmerend op een hele toegan-
kelijke manier aan de inwoners 
over waarover gesproken wordt 
in de gemeenteraad en wat 
besluiten die genomen zijn be-
tekenen voor de inwoners van 
de stad.  
 

Belang voor de samenleving 
oor onderlinge binding is de 
lokale omroep van essenti-

eel belang. Het brengt in beeld 
wat er om je heen gebeurt in je 
directe leefomgeving. Met de 
komst van internet en sociale 
media zijn we allemaal wereld-
burgers geworden. Maar is er 
ook behoefte aan kleinschalig-
heid en nabijheid. Wat gebeurt 
er in mijn wijk? Hoe verloopt de 
Sinterklaasintocht? Juist in het 
brengen van dat lokale nieuws 
nabij vormt de lokale media een 
meerwaarde. RTV Purmerend 
doet ook verslaglegging van de 
evenementen die in de stad 
plaatsvinden. Hierdoor kunnen 
de mensen die fysiek niet aan-
wezig kunnen zijn ook thuis vol-
gen wat er in de stad gebeurt.  
 

Belang voor de 
ontwikkeling van talent 
oit begonnen met twintigtal 
radio-hobbyisten zijn er 

inmiddels zo’n 70 vrijwilligers 
actief. En continu wordt er ge-
werkt aan het professionalise-
ren en verbeteren van het aan-
bod en de ontwikkeling van al 
het talent dat hier rondloopt. 
Mooi om te zien dat een aantal 
mensen die begonnen zijn als 
vrijwilligers bij RTV Purmerend 
nu hun beroep ervan hebben 
gemaakt. Dat zegt iets over de 
professionaliteit van de omroep.  
 

En dat RTV Purmerend het goed 
doet blijkt wel uit het feit dat er 
ook prijzen gewonnen worden. 
Onlangs is presentator Mick 
Smits het beste presentatieta-
lent van het jaar geworden.  
 

 

Daarmee is RTV Purmerend een 
springplank voor jong talent en 
een leuke plek voor iedereen 
die op het gebied van media 
bezig wil zijn.  
 

 
 

Studio RTV Purmerend 
 

Met de verbouwing die nu 
plaatsgevonden heeft is er een 
veilige, plezierige en betere 
werkplek gekomen waarmee ik 
hoop dat we nog vele jaren 
kunnen genieten van alle media 
die hier gemaakt wordt!  
 

Eveline Tijmstra 
 
De reis van vrede 
 

oor het vierde jaar or-
ganiseert de Lionsclub 

Purmerend de ‘Peace Poster 
Wedstrijd’. Een wedstrijd 
met als doel om vrede onder 
de aandacht te brengen bij 
11 – 13-jarigen. Een wed-
strijd die georganiseerd 
wordt in heel de wereld. Dit 
jaar stond het thema ‘de reis 
van vrede’ centraal.  
200 leerlingen van verschillende 
scholen maakten posters en 
gaven daarmee uiting aan hun 
gevoelens over vrede. De win-
nares van Purmerend is Zeynep 
Özdemir van OBS ’t Carrousel.  
 

 
 

Roel Hadderingh (voorzitter LC Pur-
merend Marktstaede), wethouder 

Eveline Tijmstra, prijswinnares Zeynep 
Özdemir, Gea Karhof (voorzitter jury) 

 

Het juryrapport zegt hierover: 
Symboliek van twee handen die 
als een hart de wereld omslui-
ten. Ze dragen kinderen van 
diverse culturen en nationalitei-
ten, die hand in hand de wereld 
overtrekken. Het werk is veel-
kleurig in alle aspecten. De be-
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werkelijke techniek is tot in 
detail consequent uitgevoerd.  
 

ees hieronder de toespraak 
tegen de schoolkinderen die 

ik tijdens de prijsuitreiking ge-
houden heb:  
 

 
 

Eveline Tijmstra tijdens haar toespraak 
 

aat ik beginnen om te zeg-
gen dat ik het ontzettend 

goed vind dat de Rotery dit 
organiseert in Purmerend. Ik 
weet niet hoe het met jullie is, 
maar ik heb het eigenlijk altijd 
heel erg druk. En volgens mij 
geldt dat voor jullie ook. Jullie 
zijn druk met school, druk met 
sporten of andere clubjes waar 
je op zit of druk met het chillen 
op je telefoon.  
 

En juist dan, in een wereld die 
steeds sneller lijkt te gaan en 
waarin we continu informatie 
ontvangen en moeten verwer-
ken is het heel goed om af en 
toe stil te staan bij onderwer-
pen zoals vrede. En dat gebeurt 
door deze wedstrijd. Je denkt 
na over het onderwerp, je praat 
er met andere over en juist dat 
is heel erg belangrijk. Omdat ik 
hier vanmiddag aanwezig ben 
heb ik ook nagedacht over de 
reis van vrede.  
 

Doeslief 
 

Jullie hebben dat vast wel eens 
iemand horen zeggen. 
 

Doeslief 
 

Zo begint vrede: door lief te 
doen tegen elkaar. 
Wereldvrede begint thuis, in de 
klas, in de aula, tijdens de pauze 
en op straat. Vrede begint wan-
neer je je gehoord voelt. 
Vrede begint waar je je fijn 
voelt, wanneer je jezelf kan zijn.  
 

Wanneer is dat? Wanneer voel 
jij je fijn? 
Én hoe kun jij ervoor zorgen dat 
ook een ander zich fijn voelt? 
 

Dat begint bij jezelf. Je bent 
echt geen uitslover door aardig 
te doen tegen een onbekende. 
We zijn vaak wel aardig tegen 
de mensen in onze eigen omge-
ving. Maar hoe leuk is het als 
aardig gedrag onverwacht 
komt. Een ouder iemand helpen 
bij het oversteken. Iemand uit 
de klas helpen met rekenen.  
 

ociale media nemen een 
steeds groter deel in van 

ons leven. Als ik zie wat men-
sen daar soms opschrijven over 
een ander in een schreeuwerige 
en kwetsende toon dan maak ik 
mij daar zorgen over. Dan zijn 
er mensen die zeggen: dat 
moet toch kunnen? Ik bepaal 
zelf wel wat ik opschrijf. En 
daarvan zeg ik nee. Ik vind niet 
dat alles moet kunnen.  
 

 

Op sociale media is aardig doen 
tegen elkaar en op een normale 
manier een gesprek voeren 
even langrijk is in het echt. En 
ik hoop dat jullie, de nieuwe 
generatie, hier slimmer en ver-
standiger, vreedzamer mee om 
zullen gaan dan hoe het op dit 
moment af en toe gaat.  
 

De reis van vrede is niet alleen 
dat je moet kunnen zijn wie je 
bent. Het gaat erom dat je 
prettig met elkaar samenleeft 
en omziet naar elkaar. Ook op 
sociale media. Dus wat ik hoop 
is dat iedereen massaal de 
prachtige tekeningen die ge-
maakt zijn met het verhaal 
waar het bij hoort deelt op so-
ciale media, met de oproep: 
doeslief, doe lief tegen elkaar.   
 

Eveline Tijmstra 
 

Het Phoenixpad 
in het Purmerbos 

 

et Phoenixpad is een 
beeldende poëzieroute 

van 1642 stappen en te vin-
den in het Purmerbos. On-
langs is de toegangspoort 
van het pad helemaal geres-
taureerd. Als wethouder ga ik 
langs om kennis te maken met 
de kunstenares Mirjam Bakker 

en de eerste vrijwilligers die 
Staasbosbeheer helpen het 
pad te onderhouden.  
Als je de poëzieroute loopt 
komt je verschillende gedichten 
tegen, geschreven door middel-
bare scholieren. Veel gedichten 
hebben een kijkvenster: boven 
het gedicht zit een venster 
waardoor je een stukje Purmer-
bos of de wolkenlucht kan zien. 
Hierdoor ontstaat er een leven-
de foto bij het gedicht. Het is 
een heerlijke route over kleine 
onverharde paden.  
In Purmerend staan meerdere 
kunstobjecten in de openbare 
ruimte. Kunstobjecten in de 
buitenruimte kunnen inwoners 
verrassen, inspireren, tot na-
denken aanzetten of zorgen 
voor plezier. Daarmee draagt 
het bij aan het toegankelijk 
maken van kunst voor alle in-
woners en een prettige leefom-
geving. Dit geldt ook voor de 
Phoenixroute: de verschillende 
kunstobjecten kunnen wande-
laars in het bos verrassen en 
tegelijk kunnen de gedichten de 
lezer inspireren en tot naden-
ken aanzetten. Het verrijkt een 
bezoek aan het bos.  
Het is mooi dat de poort in ere 
is hersteld. Tegelijkertijd is het 
ook mooi dat er extra vrijwil-
ligers worden geworven om het 
groen te beheren, waardoor de 
kunstobjecten goed zichtbaar 
blijven. Vind je het leuk om als 
vrijwilliger te helpen in het 
Purmerbos, kijk dan op de web-
site van Staatsbosbeheer: 
https://www.staatsbosbeheer.nl/
over-staatsbosbeheer/vacatures 
 

 
 

Eveline Tijmstra 
 

Een mooie brief 
om te ontvangen 

 

aar aanleiding van een 
brief die bewoners 

schrijven aan het college-
bestuur ga ik langs bij de 
bewoners-commissie van de 
Woonstate W.C.J. Passtoors 
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aan de Karavaanstraat in 
Purmerend.  
Tijdens het bezoek krijg ik 
mooie foto’s te zien van de 
grote vissen die bewoners 
gevangen hebben. Zij vissen 
voor het plezier en gaan 
zorgvuldig om met de dieren, 
die allemaal ook weer 
teruggezet worden in het water.  
 

 
 

Eveline en leden van de bewoners-
commissie op de vissteiger 

 

mdat mensen graag vissen 
in het water naast het 

complex, maar het groen hier 
uit schuine gedeelten bestaat 
heeft de bewonerscommissie bij 
de gemeente gevraagd of er 
een vissteiger kon komen. Deze 
vissteiger is niet alleen 
belangrijk voor de bewoners 
van onze Woonstate maar voor 
alle bewoners in de Weidevenne 
en zeker voor de buren rondom 
de Woonstate. Samen met de 
gemeente kon dit initiatief uit 
de wijk gerealiseerd worden.  
 

ls dank voor de samenwerking 
schrijft de bewonerscommissie 

een brief aan het gemeente-
bestuur. Het is ontzettend leuk 
om zo’n mooie brief met een 
dankwoord te ontvangen van 
inwoners. In de brief geeft de 
bewoners-commissie aan dat de 
bewoners van de Woonstate 
dankbaar gebruik maken 
gellofvan deze vissteiger.  

Eveline Tijmstra 
 

Betrokken bewoners 
zorgen voor fijn wonen 
in Mercuriusflat ‘Lente’ 
 

e wijk Wheermolen kent 
veel bewonersgroepen. 

Dit zijn groepen bewoners 
die zich actief inzetten voor 
de onderlinge verbonden-
heid en de leefbaarheid in 
de wijk. Als wijkwethouder 
van Wheermolen ga ik graag 
langs bij deze bewoners-
groepen. Dit keer maak ik 

kennis met het flatteam van 
de Mercuriusflat ‘Lente’. 
Speciaal voor mijn bezoek heb-
ben de bewoners van het flat-
team de hal gezellig gemaakt 
met een tafeltje, stoelen, koffie 
en koek, zodat we in de hal van 
de flat met elkaar in gesprek 
kunnen gaan. Wat ontzettend 
leuk!  
 

e flats aan de Mercurius-
weg zijn onlangs helemaal 

gerenoveerd. Woningbouwcor-
poratie Intermaris heeft hier 
flink in geïnvesteerd. De reno-
vatie heeft zo’n twee jaar ge-
duurd met de nodige ongemak-
ken die daarbij horen. Nu de 
flat is opgeknapt, is iedereen 
blij met het resultaat. Vroeger 
was het vuil, gedateerd en on-
gezellig. Nu leven de mensen er 
prettiger en is de uitstraling 
verzorgd en veel gezelliger.  
 

ensen van het flatteam 
houden zich bezig met het 

onderlinge contact in de flat, het 
schoonhouden van de leefomge-
ving en het onderhoud van een 
stuk groen rondom de flat. Ze 
organiseren vanuit het flatteam 
geen activiteiten, maar kennen 
de bewoners goed en zorgen 
voor hulp als iemand dit nodig 
heeft. Ook sturen ze een kaartje 
als iemand langdurig ziek is. 
Mooi om te zien dat er op die 
manier oog is voor elkaar. 
 

et flatteam onderhoudt niet 
alleen het stuk adoptie-

groen, maar zorgt ook voor een 
schone omgeving rondom de 
flat. Zo ruimen ze vuilniszakken 
op die naast de containers wor-
den gezet en vegen ze de straat 
aan. De laatste tijd staat er 
vaak grofvuil naast de contai-
ners wat erg vervelend is. Het 
flatteam vraag hier aandacht 
voor bij de gemeente.  
 

 
 

Eveline en het team van de Mercurius flat 
 

Ook willen ze graag een prul-
lenbak adopteren zodat men 

makkelijker zwerfafval kwijt 
kan. Tot slot hebben ze een 
verzoek gedaan voor strooizout, 
zodat bewoners zelf hun stoepje 
vorstvrij kunnen houden. In de 
flat wonen veel ouderen voor 
wie dit belangrijk is. 
 

Kortom, een prachtige kennis-
making met een leuke en actie-
ve groep mensen.  
 

Eveline Tijmstra 
 
Grote stappen vooruit 

in de aanpak  
tegen zwerfafval 

 

ind december vond tij-
dens twee avonden het 

vrijwilligersdiner plaats voor 
alle vrijwilligers die zich in-
zetten voor een schone stad. 
Vorig jaar liet ik bij het wel-
komstwoord weten dat er 
bijna 300 vrijwilligers in 
Purmerend actief zijn, dit 
jaar kon ik laten weten dat 
we bijna op 400 vrijwilligers 
zitten! Mensen die geregeld 
zwerfafval rapen of een prul-
lenbak geadopteerd hebben. 
Fantastisch!  
 

 
 

n 2019 is er weer heel veel 
gedaan tegen zwerfafval. 

Diverse informatiebijeenkom-
sten, deelname aan de verkie-
zing ‘Schoonste winkelgebied’, 
de landelijke Opschoondag en 
de World Cleanup Day. Er is 
een proef gestart in samen-
werking met Rijkswaterstaat 
om bij de op- en afritten van 
de A7 zwerfafval te rapen. We 
hebben een convenant afgeslo-
ten met de eerste basisschool 
over het schoonhouden van de 
schoolomgeving samen met de 
leerlingen en ook met de scho-
len van de VMBO-campus is 
een convenant afgesloten. Op-
nieuw hebben we de vervuiling 
van de openbare ruimte gemo-
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nitord, waardoor we bijna op 
detailniveau weten waar het 
zwerfafval ligt.  
 

iet alleen vanuit de ge-
meente worden activiteiten 

georganiseerd. Ook vanuit de 
samenleving wordt er veel ge-
daan. Een mooi voorbeeld hier-
van is de Priknick actie georga-
niseerd door de Rotaryclub. 
 

 
 

Vanuit alle wijken hebben 300 
deelnemers tegelijk zwerfafval 
opgeruimd. In totaal 65.000 
stuks, goed voor 257 kilo. De 
actie werd afgesloten met een 
gezamenlijk picknick in het 
Leeghwaterpark. Een bijzonder 
geslaagd evenement.  
 

it was maar een kleine 
greep uit alles dat er ge-

daan is. En volgend jaar zijn er 
ook weer genoeg activiteiten 
gepland, waarvan ik er één wil 
uitlichten. Voor ons is dit name-
lijk spannend en nieuw. We 
gaan werken met influencers. 
Vloggers en jongeren met veel 
volgers op Instagram en Youtu-
be. Op deze manier spreken 
jongeren andere jongeren aan 
over milieueffecten van zwerf-
vuil, met name verpakkingsma-
teriaal. Hiermee hopen we nog 
verder te komen met een stuk 
bewustwording en gedragsver-
andering. 
 

 
 

Vrijwilligersdiner (zwerf)afvalverzamelaars 
 

k wil alle vrijwilligers bedan-
ken die zich inzetten voor 

een schone stad. U bent van 
onschatbare waarde. Want al-
leen samen kunnen we zorgen 
voor een schone en leefbare 
stad. Op naar een mooi en 
schoon 2020!  
 

Eveline Tijmstra 
 

Niet trouwen op zondag 
 

aadsvergadering okto-
ber: Reactie van het 

CDA op motie van Gemeen-
tebelangen.  
Wat de fractie van het CDA 
betreft, hebben we de be-
hoefte om wat dieper op 
deze motie van Gemeente-
belangen Purmerend in te 
gaan. De motie roept op om 
trouwen op zondag niet mo-
gelijk te maken.  
We zijn het eens met de con-
stateringen uit de motie.  
Namelijk dat: 
 Het college van plan is 

trouwerijen op zondag te 
faciliteren. 

 Het nu al mogelijk is om zes 
dagen in de week te trou-
wen (maandag tot en met 
zaterdag). 

 Trouwen op zondag leidt tot 
zondagsarbeid (van bodes 
en trouwambtenaren. 

 

We zijn het echter niet eens 
met de overwegingen in de 
motie. Namelijk dat: 
 

• De zondag een dag is die 
bedoeld is om niet op te 
werken, ook voor mensen 
zonder kerkelijke gezindte. 

• Trouwen op zondag geen 
noodzaak is voor mensen. 

• Rekening gehouden dient te 
worden met de zondagsrust. 

 

ok voor het CDA is de zon-
dag een bijzondere dag.  

In ons drukke bestaan is het 
goed om in de week een mo-
ment te hebben om te rusten, 
te recreëren, te bezinnen al 
naar gelang ieders behoefte of 
religieuze betrokkenheid, ge-
zamenlijk of individueel. Dat de 
zondag daarvoor, voor de 
meeste mensen de geschiktste 
dag is, is een gegeven. 
 

at de zondag geen dag is 
om, zoals in de motie 

wordt beweerd, te werken, be-
twijfelen we. 
Er zouden heel wat rare dingen 
gebeuren als iedereen in ver-
zorgings- en ziekenhuizen, de 
horeca, politie, brandweer etc. 
de handen niet meer lieten 
wapperen op zondag. Zij hou-
den gewoon op een andere dag 
hun zondag.  

Zoals de joodse gemeenschap 
de sabbatrust laat ingaan op 
vrijdagavond en de Islamitische 
gemeenschap op vrijdagmiddag 
samenkomt voor gebed in de 
Moskee. Ook in de Rooms-
Katholieke kerk worden vierin-
gen op zaterdag gehouden. 
 

at er geen noodzaak is om 
op zondag te trouwen be-

twijfelen we ook. Waarom zou 
je dat niet kunnen doen op een 
dag dat de meeste mensen vrij 
zijn en kunnen samenkomen. Er 
wordt tegenwoordig ook op 
zondag gecremeerd. 
 

at er rekening gehouden 
dient te worden met de 

zondagsrust zoals in de motie 
staat, vinden we erg stellig. 
Zolang de inzet van ambtena-
ren bij trouwen op zondag op 
vrijwillige basis is, zal dit wat 
het CDA betreft, toegestaan 
kunnen worden. Het college 
heeft bevestigd dat het op vrij-
willige basis is. 
 

We leven in een pluriforme sa-
menleving. Hoe je de zondag of 
rustdag invult vraagt om er-
kenning en respect, maar is 
ieders eigen wens en verant-
woordelijkheid. 
 

De fractie van het CDA heeft de 
motie daarom niet gesteund. 
 

 
 

Annemiek Nuijens 
 
Doorstroming 
 

e echte oplossing voor 
de woningschaarste is 

het bouwen van nieuwe wo-
ningen. Echter gezien het 
grote te kort is het goed 
om te kijken waar er lucht 
zit in onze huidige woning 
voorraad. 
 

Doorstromen van ouderen. 
anneer we woonruimte 
beter kunnen verdelen en 

tegelijkertijd ook inwoners een 
beter passende woning kunnen 
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aanbieden, slaan we twee vlie-
gen in een klap. 
1. Meer beschikbare woonruimte 
2. Een beter woonsituatie voor 

bewoners 
 

 
 

Doorstroming 
 

omenteel zijn er initiatie-
ven om online woningruil 

te bevorderen via een portaal of 
swipen. In de basis een goed 
idee. Echter zien wij de ouderen 
als belangrijkste groep en die 
zijn wat minder vaak online in 
het portaal te vinden en doen 
ook veelal niet aan swipen. Wij 
zien daarom een persoonlijke 
benadering als de grootste mo-
gelijkheid om zo de ouderen te 
bereiken. Het CDA ziet vooral 
toegevoegde waarde om oude-
ren te faciliteren. 
 

ierbij wil ik graag een 
voorbeeld plaatsen: 

Laatst is er een mevrouw uit 
een flat geholpen met haar ver-
huizing. Deze mevrouw ver-
huisde naar een zorgapparte-
ment. Zij was zelf niet in staat 
ook maar iets zelf te regelen 
vanwege haar gezondheid. 
Haar mantelzorger, ook een 
vrouw van 81 jaar, zag het ook 
niet zitten om dat te regelen en 
zij is bij Club Welzijn om hulp 
gaan vragen. 
Vervolgens heeft Club Welzijn 
alles keurig geregeld. Niet al-
leen de verhuizing zelf, maar 
ook allerlei administratieve za-
ken zoals wijzigingen bij de 
gemeente, het opzeggen van 
alle abonnementen, energie-
voorzieningen, telefoon etc. Dus 
al met al een geweldige service. 
Laten we vooral hierop inzetten. 
Het mensen makkelijker maken 
om te kunnen verhuizen en de 
problemen weg te nemen. 
 

en idee dat geopperd wordt 
door de wethouder is om 

mensen met een bonus te ver-
leiden om de woning te verla-
ten. Wat het CDA betreft is dat 
de verkeerde prikkel. Daarbij 
kunnen we de € 50.000,- die 
men hiervoor wil gebruiken 
slechts maar een klein aantal 

mensen bedienen, die wellicht 
toch al van plan waren te ver-
huizen. Dit geld zien wij liever 
besteed aan het helpen van 
oudere inwoners die uit eigen 
beweging willen verhuizen maar 
tegen een berg met problemen 
oplopen. Laten we deze bergen 
wegscheppen en deze mensen 
gelukkig maken met een pas-
sende woning. 
 

oor veel ouderen wordt het 
steeds lastiger om de 

rompslomp van verhuizen te 
overzien. Laten wij actief infor-
meren naar wat er mogelijk is 
en de drempel voor hen weg 
nemen. 
1. Zo creëren we meer woon-

plaatsen door ze beter te 
verdelen.  

2. Misschien nog wel belangrij-
ker: we maken inwoners 
gelukkiger met een passen-
de woonruimte. 

 

Fred Koot, raadslid 
 
De (her-)starterslening 
 

n het verlengde van de 
doorstroommaatregelen 

zien wij ook andere moge-
lijkheden. We zijn blij met het 
succes van de starterslening.  
We helpen zo starters op de 
koopwoningmarkt en zo komt 
er doorstroming op gang. Ech-
ter zien wij veel situaties waar 
we de lening misschien iets 
breder zouden kunnen trekken. 
Zo kennen we meerder gevallen 
waarbij inwoners op jonge leef-
tijd samen met een partner een 
woning hebben gekocht. Nu 
gebeurt het wel dat de relatie 
uitgaat en ze in een sociale 
huurwoning terecht komen. 
 

 
 

Vervolgens maken zij carrière, 
en hebben nu de mogelijkheid 
om alleen NET NIET een woning 

te kunnen kopen maar dat wel 
graag zouden willen. Zij komen 
echter niet in aanmerking voor 
een starterslening omdat zij 
ooit al eerder een koopwoning 
hebben gehad.  
 

 
 

Fred Koot 
 

Het CDA zou graag zien dat er ook 
een mogelijkheid voor ‘HER’starters 
in de vorm van een lening komt. 
vergelijkbaar met de starterslening 
en wel een ‘her’starterslening. 
Zeker als deze groep ook nog 
eens een sociale huurwoning 
achterlaat. 
 

Fred Koot 
 

Middelbare scholen 
houden zelf de  

omgeving schoon 
 

p woensdag 4 december 
heeft de gemeente 

Purmerend afspraken ge-
maakt met de middelbare 
scholen SG Antoni Gaudí, 
Nelson Mandela en Gerrit 
Rietveld. De afspraken gaan 
over het schoonhouden van 
het schoolplein en de omge-
ving van de school.  
De scholen gaan voortaan zelf 
aan de slag om de omgeving 
schoon te houden. Wethouders 
Eveline Tijmstra (Fysieke leef-
omgeving) en Paul van Meekeren 
(Onderwijs) ondertekenden de 
afspraken namens de gemeente. 
Sectordirecteur vmbo René Vis-
ser ondertekende namens de 
Purmerendse Scholengroep. 
In ruil voor het schoonhouden 
van de eigen omgeving stelt de 
gemeente de juiste middelen 
beschikbaar, zoals afvalbakken, 
en verwijdert zo nodig graffiti 
en wildplak van de bakken. 
Daarnaast krijgen de scholen 
gastlessen over zwerfvuil en 
wordt voor hen een excursie 
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georganiseerd naar HVC, het 
bedrijf dat het Purmerendse afval 
verwerkt. Vergelijkbare afspra-
ken heeft de gemeente al eerder 
gemaakt met andere scholen. De 
scholen bepalen zelf hoe zij de 
afspraken nakomen. 
 

 
 

Wethouders en schoolleiding van de 
Purmerendse Scholengroep met leer-
lingen van SG Nelson Mandela, een 
van de vmbo-scholen die voortaan zelf 
de school en omgeving schoon houden 
 

Bewustzijn 
ethouder Eveline Tijmstra 
is blij met de actie: “Het 

gaat er niet alleen om dat de 
omgeving schoon is en blijft, 
maar ook om meer bewustzijn 
te creëren bij de leerlingen. Als 
zwerfvuil in de natuur terecht 
komt, heeft dat verregaande 
gevolgen voor mens, dier en 
natuur. Het is zo makkelijk te 
voorkomen. Dat gaan de scho-
lieren nu zelf ontdekken.” 
 

Burgerschap 
ené Visser merkt op dat 
burgerschap een belangrijk 

onderdeel is van het onderwijs 
in de 21ste eeuw. Verantwoorde-
lijkheid nemen voor je leefom-
geving is, volgens hem, een 
belangrijk onderdeel van bur-
gerschapsonderwijs: “Het is de 
eerste stap in het ontwikkelen 
van het bewustzijn zoals ge-
noemd door de wethouder.” 
 

Gemeente Purmerend 
 
Fusie informatie 
 

mtrent de komende 
fusie van Purmerend en 

Beemster is al het e.e.a. in 
ons ledeninformatieblad 
gepubliceerd. Op de Alge-
mene Leden Vergadering 
(ALV) van 22 oktober jl. 
ging het vrijwel geheel over 
de fusieplannen en werd er 
uitgebreid informatie uit-
gewisseld. 
Velen van onze CDA leden wa-
ren daarbij niet aanwezig. 
Daarom leek het ons een goed 
idee om de notulen van die 
vergadering nu al naar alle CDA 
leden van afdeling Purmerend 
te sturen. Daarmee krijgt ieder-
een een goed inzicht over de 
stand van zaken betreffende de 
fusie. Dat is mede te danken 
aan Jaap Veenstra, die zoals we 
van Jaap gewend zijn, zeer 
nauwgezet een uitgebreid ver-
slag doet van deze ALV. 

Officieel zijn dit dan concept 
notulen, die in de volgende ALV 
goedgekeurd moeten worden, 
waarmee ze dan vastgesteld 
worden. 
In januari krijgt u de notulen in 
uw digitale brievenbus, dan wel 
voor degenen die geen digitale 
brievenbus hebben, in hun ‘ge-
wone’ brievenbus. 
 

Namens bestuur, Jan Dorrepaal 
 
Mededelingen v/h bestuur 
 

Bedankt als lid: 
 Dhr. Alemayehu, Wetering-

straat 134, 1441 JG Purmerend 
 Dhr. J.C. Broers, Robiniastate 4 

1441 ZZ Purmerend 
 
Nieuw lid 
 Mw. T. Abercrombie, Where-

kant 22, 1442 CW Purmerend 
 
Kopij voor het aprilnummer voor 
27 maart 2020 sturen naar 
kees.paul@upcmail.nl 
 
 
Bestuur 
Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
Sawahstraat 43 
1448 BB Purmerend 
Telefoon: (0299)414600 
E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 
 

 

Zij aan zij 
 

Bewindslieden Raymond Knops, Hugo de Jonge, Mona Keijzer, Ank Bijleveld, Fred Grapperhaus 
en Wopke Hoekstra klommen samen met partijvoorzitter Rutger Ploum het podium op. Een 
symbolisch einde van het congres 'nieuwe stijl': Zij aan zij!'     CDA-congres 9-11-2019 
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